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1. Programu jednání

2. Jednacího řádu

3. Volebního řádu

Usnesení č. 1, 2, 3



1. Mandátová komise

– 3 členové, ke zvolení stačí nadpoloviční většina všech přítomných delegátů          

v obou krajích, ze svého středu volí předsedu

2. Volební komise

– minimálně 3 členové, ke zvolení stačí nadpoloviční většina všech přítomných 

delegátů, veřejné hlasování, ze svého středu volí předsedu

3. Pracovní předsednictvo

– z členů VV, voleno veřejným hlasováním, ke zvolení stačí nadpoloviční většina 

všech přítomných delegátů

Usnesení č. 4, 5





V sezóně 2022/2023 působilo na území Regionu V (Kraj Vysočina a Jihočeský kraj) 40 oddílů – 17 v Kraji

Vysočina a 23 v Jihočeském kraji. Celkem 280 (253 + 27) družstev hrálo v rámci 12 regionálních (106

družstev), 11 krajských (147 družstev) a 7 celostátních soutěží (27 družstev).

Největšími oddíly dle počtu přihlášených družstev jsou SK Jihlava s 18 družstvy a FBC Štíři Č. Budějovice

se 17 družstvy. Následuje FBC Písek, SK Meťák České Budějovice se 16 družstvy, Snipers Třebíč a

Spartak Pelhřimov s 15 družstvy, Fbc Strakonice a FA Č. Budějovice s 12 družstvy, Sklo Bohemia Světlá

n/S, KC Okříšky a TJ Centropen Dačice s 11 družstvy, Florbal Jindřichův Hradec, Florbal Soběslav a

Hippos Žďár n/S s 10 družstvy.





za Kraj Vysočina:

• Michal Pazderník (Snipers Třebíč) – hejtman, předseda Komise rozhodčích a delegátů a člen Ekonomické komise

• Jiří Tlustý (Hippos Ždár n/S.) – člen VV, předseda Ligové komise

• Roman Komenda (SK Jihlava) – člen VV, předseda Komise ženského florbalu

za Jihočeský kraj:

• Lukáš Dolejš (FBC DOŠWICH MILEVSKO) – hejtman, předseda Komise regionálního rozvoje a Ekonomické komise

• Kamil Vraspír – člen VV, předseda Komise přeshraniční spolupráce, člen Komise rozhodčích a delegátů

• Petr Jindra (TJ Centropen Dačice) – člen VV, předseda Komise mládeže a metodiky, člen Komise ženského florbalu



Předseda: Jiří Tlustý

Členové: Martin Draxler, Patrik Kučera, Lukáš Malý, Pavel Nesnídal

• 59 jednání před uzavřením soutěží

• 96 změn termínů oproti LA

– 21 kontumací

– 5 vyloučení ze soutěží

Nově schválené haly:

• SH Bělidlo Kaplice, SH Dříteň

Hala v brzké době:

• VOŠ A SPŠ Žďár nad Sázavou



Předseda: Petr Jindra

Členové: Jan Dušek, Zdeňka Janoušková, Roman Komenda, Vít Strouhal, Matyáš Reichl (od

10/2022), Tomáš Rosecký (do 11/2022), Radek Kubeš (od 1/2023)

Koordinátoři vzdělávání: Jaroslav Čížek, Martin Klán (do 12/2022), Vojtěch Paul (od 1/2023)

• Nejširší spektrum členů z různých klubů napříč regionem (SK Jihlava, Štíři ČB, Meťák ČB, Písek,

Sklo Bohemia Světlá n/S, Dačice, Soběslav

• Úprava koncepce mládeže – vychází primárně z České cesty, aplikovaná na regionální specifika

• Regiodny Chýnov – 5. 2. 2023, 6. 4. 2023



Předseda: Michal Pazderník

Členové: Matěj Doubek, Filip Novák, Petr Stejskal, Kamil Vraspír

Hlavní školitel: Jan Dušek

Během 11 základních školení se u nás vyškolilo 142 rozhodčích a 9 rozhodčích se vyškolilo mimo

náš region

Vypsáno: 22 webinářů a 3 prezenční semináře

Celkem: 456 přihlášených, aktivně se zúčastnilo a splnilo: 403 účastníků
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Dle počtu zápasů

Úmrtnost Vyškoleno Aktivních Neaktivní
Neaktivní / 

vyškoleno

Nejvyšší regionální 16 15 1 6%

Regionální 30 25 5 17%

Soutěže mládeže 32 20 12 38%

Soutěže 3+1 13 7 6 46%*

Nováčci 60 35 25 42%

151 102 49 32%

* Nováčci z loňska, kteří se letos vyškolili, ale už se nezapojili



Předseda: Lukáš Dolejš

Členové: Jiří Kučera, Jiří Kratochvíl, Michal Pazderník, Jakub Šmíd, Kamil Vraspír

• Aktivity ve spolupráci se všemi ostatními komisemi zejm. KMM, KRD, KPS

• Konzultace návrhů jednotlivých komisí a vyhodnocování podnětů od členských oddílů v regionu

• Nejen v kritických oblastech – vyhledávání příležitostí a nástrojů, příprava a realizace projektů,

které můžou pomoci v rozvoji našeho regionu

• Zrcadlem také Zralostní model florbalového regionu (ZMFR), který je připravený KRO ČF



Územní rozvoj florbalu

Financování regionu

Soutěže

Rozhodčí a delegáti

Hráčská základna

Úroveň rozvoje oddílů

Pozice florbalu

Obsluha a servis

VYaJČ průměr MAX

Vážený průměr stupňů rozvoje ZMFR

2021/22

A1 Územní rozvoj florbalu 2,7

A2 Financování regionu 3,7

A3 Soutěže 2,9

A4 Rozhodčí a delegáti 1,4

A5 Hráčská základna 2,6

B1 Úroveň rozvoje oddílů 2,8

B2 Pozice florbalu 1,15

B3 Obsluha a servis 3,05



Předseda: Roman Komenda

Členové: Barbora Čížková, Petr Jindra, Michal Novotný, Tomáš Rosecký (do 11/2022), Pavel

Vencovský (do 11/2022), David Štursa (do 2/2023), Anna Dvořáková (od 1/2023), Andrea Doležalová

(od 2/2023)

Seminář „Zaměřeno na ženský florbal“

• seminář veden Annou Dvořákovou

• porovnání rozdílů mezi ženským a mužským florbalem, prací s kolektivem žen a mužů

• workshop o ženském florbalu s hosty Janem Černým – srovnání problémů v Regionu IV (HKaPA) a

Terezou Blažkovou (FBŠ Bohemians) – Téma „Skills day“



Hlavní směr koncepce KŽF

• Rozšíření členské základny

• Nové dívčí týmy

• Regionální akademie – práce s talentovanou mládeží

• Spolupráce a propojení trenérů ženského florbalu

• Propojení komisí s ostatními regiony

• Dívčí kempy

• Propagace dívčího florbalu



Předseda: Kamil Vraspír

Členové: Miroslav Janošťák, Lucie Primusová

• přátelská utkání našich klubů s rakouskou reprezentací – žen a juniorů

Milevsko, Písek, Jihlava, Týn nad Vltavou, Soběslav, Slavia Plzeň



• zapojení a oboustranná výměna regionálních rozhodčích – zejména při

exponovaných víkendech

• společný projekt Floorball Latitude mezi partnery EVER GREEN Italy,

Floorball Förderverein Österreich Austria, Solfjäderstaden IBK Sweden a

Jihočeský florbal z.s.

• spolupráce Erasmus – studium v Linci, příprava projektů v dalších letech



Předseda: Jiří Dufek

Členové: Filip Dvořák, Jakub Jung, Pavel Urbánek

• Disciplinární komise v sezoně 2022/2023 pracovala v počtu 4 členů. V sezoně proběhlo

7 jednání komise na základě zahájeného DŘ v ZOU a nebo po rozhodnutí o udělení TDKU, vždy

formou videokonference v MS Teams.

• 12 jednání po udělení TDKU komise nezahájila. Všechna rozhodnutí, včetně předchozích sezon,

jsou k dispozici na webu www.ceskyflorbal.cz.

• Předseda DK děkuje členům komise za činnost v této komisi.

http://www.ceskyflorbal.cz/






Region 5 celkem Rozpočet Skutečnost % Rozdíl

Náklady celkem 679 000 Kč 597 024 Kč 87,93 81 976 Kč

Výnosy celkem 607 000 Kč 589 303 Kč 97,08 -17 697 Kč

Hospodaření -72 000 Kč -7 721 Kč 10,72 -64 279 Kč

Usnesení: Valná hromada bere zprávu o hospodaření 2022 na vědomí.



2023 Region 5 VY + JC
Region

Region 5 VY + JC
Region

celkem celkem

účet Náklady v tis. Kč účet Výnosy celkem v tis. Kč

Sportovní materiál 20,0 602/02 Tržby za startovné do soutěží 400,0

501/04 Ceny do soutěží 15,0 649/02 Disciplinární poplatky 100,0

501/05 Drobný hmotný majetek 15,0 684/03 Licenční poplatky 50,0

501/06 Ostatní materiál 30,0 691/08 Přijaté dotace z rozpočtu měst a obcí 0,0

512/01 Cestovné 226,0

513/01 Náklady na reprezentaci 50,0

518/01 Nájmy sportovních zařízení 43,0

518/02 Nájmy nebytových prostor 67,0

518/05 Ubytování, stravování a dopravní služby 30,0

518/07 Polygrafické služby 2,0

518/08 Softwarové a komunikační služby 35,0

518/09 Projektové služby oddílů 19,0

518/11 Ostatní služby 5,0 Výnosy celkem 550,0

521/02 Dohody o provedení práce 99,0

549/04 Odměny rozhodčím a delegátům 55,0

Rozdíl -161,0
Náklady celkem 711,0

Usnesení: Valná hromada schvaluje rozpočet pro rok 2023.





• Otevření systému přihlášek: čtvrtek 11. 5. 2023

• Uzavření systému přihlášek: čtvrtek 25. 5. 2023

• Zařazení družstev do soutěží: 29. 5.–6. 6. 2023

• Losovací aktiv celostátní: neděle 11. 6. 2023 (Brno)

• Losovací aktiv regionální: pátek 23. 6. 2023 (FM VŠE J. Hradec)

• Platba startovného: 7.–30. 6. 2023

• Nahlášení hal: 20. 7. 2023

• Základní školení rozhodčích: sobota 2. 9. 2023 (FM VŠE J. Hradec)

• Školení sekretářů a VD: 5. 9. 2023 Jihlava, 6. 9. 2023 Č. Budějovice



Platí že:

- základního školení rozhodčích se může zúčastnit každý člen ČF, kterému je v den základního

školení 15 a více let

- rozhodčí je započítán oddílu:

- pokud získá aktivní oprávnění pískat (školení + licenční poplatek)

- nabídne alespoň 6 / 10 termínů v každé polovině sezóny (v případě omluvy z termínu

musí rozhodčí nabídnout jiný termín)

- absolvuje potřebný počet seminářů – 2 (nováčci) / 3 (všichni ostatní)

- vyškolený rozhodčí se započítává tomu oddílu, ve kterém má základní oddílovou příslušnost

v den absolvování základního školení, případně tomu oddílu, ve kterém po absolvování

základního školení získá oddílovou příslušnost





• Světový rekordman Otto Tikka zvládne vystřelit rychlostí až 205 km/h!

• https://youtu.be/9W_HZ0DgpMI

https://youtu.be/9W_HZ0DgpMI


• Kati Pasanen ve své studii nazvané Zranění během vrcholných florbalových 

akcí v letech 2012 až 2015 zjistila, že…

– Přestože šlo převážně o méně vážná zranění, jejich počet byl opravdu značný, autorka

tedy navrhovala úvahy o změnách pravidel.

– Po zranění kotníků (24 %) byla u traumat zranění hlavy, respektive obličeje na druhém

místě, a to se srovnatelnou hodnotou jako měla zranění kolen (18 %)

– Nebyly zjištěny zvláštní rozdíly mezi zraněními u mužů či žen.

– Přestože je celkový počet zranění ve florbalu na top úrovni nižší než v jiných kolektivních

sportech, zvýšená pozornost by se měla věnovat ochraně kotníků, kolen a hlavy.



• Tiina Leivo ve své studii nazvané Zranění oka ve spojení se sportem zjistila, 

že…

– V Univerzitní nemocnici Helsinky ošetřili ve zkoumaném roce 1 151 zranění oka, přičemž

149 z nich vzniklo ve spojení se sportem

– Hned 33 % „sportovních“ zranění bylo způsobeno při florbalu

– Ve srovnání s předchozími studiemi došlo u florbalu k poklesu množství zranění, což

autorka připisuje povinnému nošení ochranných brýlí u dětí ve Finsku

– Jako jeden ze závěrů uvádí rozšíření povinného nošení ochranných brýlí pro všechny

věkové kategorie







• MUDr. Mario Novák působí jako oční lékař nejen v rámci vlastní praxe

v Dačicích, ale také v jihlavské krajské nemocnici.

• „Přestože nemám vlastní zkušenost s ochrannými pomůckami, pokud je jejich

kvalita dobrá a jedná se o vyzkoušené pomůcky, rozhodně bych se klonil

k jejich užívání.“

• Během své praxe se setkal s vícero zraněními přímo z florbalu… „Úrazů je

celá řada. Během jednoho měsíce jsem se například hned dvakrát setkal

s kontuzí očního bulbu, navíc spojenou s krevním výronem. Vypadalo to

podobně jako zranění cyklisty na Giru d´Italia.“

https://www.idnes.cz/sport/cyklistika/biniam-girmay-giro-zraneni.A220517_201926_cyklistika_tm2


Jaká další zranění spojená s florbalem musel ošetřovat?

• „Špony ulpělé na povrchu rohovky šly většinou dobře odstranit a hojily se rychle.
Ovšem špony, které proniknou do nitra oka, jsou vážným problémem. Zde je nutná
operace. Často se setkávám také s tupými úrazy podobnými švihnutím větví, zde
dochází často ke krevnímu výronu do přední komory oční.“

Jak to je s hojením takových zranění?

• „Výron i otřes oka se mohou během 14 dnů zahojit. Jindy však přichází komplikace.
Zvýšený nitrooční tlak a často také doživotní léčení . V nejhorším případě může dojít
například k odchlípení sítnice. Zde je nutnost operace s prognózou zachování
vidění padesát na padesát.“



• S projektem #BEZBRÝLÍNEHRAJU přišel Tatran Střešovice

• Dalším velkým klubem, který se rozhodl pro tuto povinnost u nejmenších dětí, je

FBŠ Slavia Plzeň

• Před zavedením povinnosti toto rozhodnutí

učinily i mnohé kluby Regionu V, konkrétně…

– Snipers Třebíč, FBŠ Jihlava, Florbal Dačice

– ASK Bystřice nad Pernštejnem

https://youtu.be/RblwHKdNBVQ
https://www.fbsslaviaplzen.cz/c/novinka-prechazime-na-finsky-model-a-nasazujeme-ochranne-bryle-pro-deti-58


• Projektem BEZ BRÝLÍ NEHRAJU zčeřili vody v českém florbalovém prostředí.

Jedním z autorů projektu v barvách Tatranu Střešovice je Pavel Hudík,

sportovní manažer

• „O zavedení povinnosti brýlí v klubu jsme debatovali celkem dlouho než jsme to

zavedli. Postupně se povinnost zaváděla v jednotlivých kategoriích. Primární

důvod bylo více vážných zranění. Vše prezentujeme i v našem projektu, kde

o podobných úrazech mluví buď samotní hráči nebo jejich rodiče.“



• Problém ve Střešovicích nezaznamenali ani s prezentací projektu svým

členům. Povinnost nošení brýlí zavedli do kategorie starších žáků.

• „Hlavním kritériem pro tuto kategorii byl věk 15 let. Co se týče problémů se

zaváděním, ty jsme víceméně nezaznamenali, nikdo vyloženě nebyl proti.

Celkově to pak je hlavně o důslednosti trenérů, kteří hlídají, že brýle hráči musí

nosit. Že bez brýlí nebudou od září moct hrát, jsme jim řekli v lednu. Měli tedy

čas se na to připravit. Problém nebyl ani u těch, kteří do té doby brýle

nepoužívali.“







• Brýle nosím od žákyň. Prvotním impulsem pro mě byla rána míčkem do oka.
Nebylo to nic příjemného. Zatímco oči mi nikdo nové nekoupí, investice pár
stovek do brýlí se vyplatí. (…)

• Řada hráčů si stěžuje, že se jim brýle mlží. Mně se to taky stávalo. Buď jsem to
řešila sundáváním během střídání. Anebo už existují spreje, které tomuto
zabrání. Pořád je to ale maličkost ve srovnání s tím, v čem mi mohou pomoct.
(…)

• V neposlední řadě to vnímám jakou svou image. Ostatní si mě s brýlemi spojují.
A pro mě osobně to je signál, že musím přepnout a soustředit se na trénink či
zápas. Rozhodně bych tedy brýle doporučila nosit. Zdraví máme jen jedno.
Pravdivost tohohle tvrzení si spousta lidí uvědomí, až když jsou zranění. A to už
je pozdě!“









• Neslyšel jsem jedinou výtku nebo připomínku od dětí nebo rodičů. Párkrát už se stalo,
že brýle pomohly ochránit oči, kdy v zápalu hry lítá míček nebo hokejky vzduchem.
Takže podle mě správná věc. Tak jako hokejista potřebuje přilbu, fotbalista chrániče,
florbalista potřebuje brýle na oči.“

Martin Slanina, ŽnS

• „Je to dobře. Prostě to vysvětlíme. Chápaví rodiče nemají problém to přijmout. Pokud
to je bráno jako prevence a mělo by to za deset let zachránit byť jen jedno jediné oko,
určitě to za to stojí.“

Jan Šmarda, SK Jihlava

• „Pro kategorie 3+1 ok, výše bych do toho hráče nenutil. Měli by mít dost rozumu.
A když budou chtít, ať to pak nosí sami.“

Jiří Šenkýř, SK JeMoBu



• „Máme jen pozitivní reakce jak z řad rodičů, tak z řad dětí. Brýle několikrát
ochránily oční část obličeje, takže za nás jedno velké ANO BRÝLÍM!“

Ivan Janoušek, Meťák ČB

• „V našem oddíle tuto povinnost kvitujeme... Nemáme s tím žádné problémy
u hráčů, ani u rodičů! Toto se povedlo.“

Tomáš Rosecký, Sklo Bohemia Světlá n/S

• „Adaptace dětí proběhla bez větších problémů, ovšem pokud se má povinnost 
rozšiřovat, tak nejdříve za 2 až 3 roky.“ 

Jakub Šmíd, Florbal JH



• „Dle mého názoru si hráči na brýle zvykli. Nemáme však zkušenost, že by k něčemu
byly. Za mě ale nezavádět v dalších kategoriích. Je to další věc, kterou děti mohou
někde nechat. Já osobně jsem žádný úraz nezaznamenal.“

Tomáš Mrázek, NMNM

• „U brýlí držet ročník 2012 a mladší, postupně posouvat nahoru. Příští sezónu mladší
ročníky mladších žáků povinnost.“

Jan Knězů, Spartak Pelhřimov

• „Za náš oddíl jsme rádi za povinnost ochranných brýlí u těchto nejmenších kategorií.
My už jsme to měli nastavené v loňské sezóně od přípravky až po starší žáky. Čím
mladší děti, tím si na ochranné brýle zvykají lépe. Takže bychom byli rádi, kdyby tato
povinnost byla od příští sezóny posunuta o kategorii výše.“

Jaroslav Dufek, Bystřice n/P



• „Asi si na to všichni zvykli. Spíš je otázka, zda by neměl být podnět pro
rozhodčí, jak přistupovat k dopřahům a nápřahům, zda je důsledněji nepískat
apod.“

Vít Strouhal, Štíři ČB

• „Je to jen penězovod... Tak jako certifikační značky IFF. Ty se také prodávali
s tím, že jde o bezpečnost. Aby hůl měla větší tříštivost než noha. Já zažil
dřevěné florbalky v začátcích a nevšiml jsem si, že by ubylo zlomenin nohou…
Ono ani na hokejbale se nevidí, že by někdo někomu zlomil hokejkou nohu...
Ale IFF tu je a hole se zdražily o cca 200-500,-Kč/kus... No a tady je to to
samé...“

Jan Novotný, FA ČB
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dorostenky / dorostenci 2
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• FLICKR, Anssi Koskinen

• FLICKR, Český florbal – Martin Flousek

• FLICKR, Salibandy.fi

• Nemocnice Jihlava, oční oddělení

• Oficiální web FBŠ Slavia Plzeň

• YouTube a web Tatranu Střešovice

• Wiley Online Library - Sports-related eye injuries: the current picture

• BMJ Journals - Injuries during the international floorball tournaments from 2012 

to 2015







• Dle schváleného jednacího řádu nesmí být diskusní příspěvek delší než

5 minut.

• Diskutujícímu může odebrat slovo předsedající pouze po předchozím

upozornění a pokud se diskutující zcela odchyluje od tématu, či hrubým

způsobem uráží přítomné.

• S ohledem na čas bude diskuse přerušena ve __:__ hodin, budou následovat

volby a po nich bude diskuse případně pokračovat.





/1/ Volba hejtmana a 2 členů výkonného výboru partnerského kraje a delegátů na VH ČF se provádí tajným
hlasováním, pokud je na příslušnou funkci navrženo více kandidátů než míst, na které je voleno.

/2/ Volební komise vychází z návrhů, které byly na základě výzvy svolavatele Valné hromady, výkonného
výboru partnerských krajů, předloženy subjekty sdruženými v ČF, administrativně spadajícími do Kraje
Vysočina a Jihočeského kraje, a to ve lhůtě stanovené tímto výkonným výborem. Všichni kandidáti na
jednotlivé funkce mají právo na krátké vystoupení a představení své osoby. V případě nepřítomnosti mají
právo pověřit jinou osobu, aby je představila.

/3/ Kandidát může být navržen současně na funkci hejtmana, člena výkonného výboru i delegáta na VH
ČF. Nejprve je volen hejtman, poté členové výkonného výboru a následně delegáti na valnou hromadu ČF.
Pokud je kandidát do funkce hejtmana zvolen a tuto přijme, pozbývá kandidatury pro volbu na funkci člena
výkonného výboru partnerského kraje. Žádný kandidát nesmí kandidovat současně do funkcí ve výkonném
výboru partnerského kraje za oba partnerské kraje.

/4/ Volba hejtmana, 2 členů výkonného výboru a delegátů na VH ČF probíhá odděleně pro Kraj Vysočina a

Jihočeský kraj.



/1/ Ve volbě je volen jeden hejtman z Kraje Vysočina a jeden hejtman z Jihočeského kraje

/2/ Hlasující může hlasovat maximálně pouze pro takový počet kandidátů, kolik je voleno, jinak je hlasovací

lístek neplatný. Pro zvolení hejtmana je potřeba nadpoloviční většina počtu hlasů všech přítomných

delegátů.

3/ V případě, že při volbě získalo nadpoloviční většinu hlasů všech přítomných delegátů méně kandidátů,

než je počet volených míst, potom se koná 2. kolo voleb, do kterého postoupí o jednoho kandidáta více,

než je počet volených míst a postoupí kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě, že na posledním

postupovém místě dojde k rovnosti hlasů, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů

veřejný los.

/4/ V případě, že při volbě ve 2. kole získalo nadpoloviční většinu hlasů méně kandidátů, než mohlo být

početně zvoleno, jsou zvoleni kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě rovnosti počtu získaných

hlasů v pořadí na volitelném místě, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů veřejný los.



/1/ Ve volbě jsou voleni dva členové výkonného výboru partnerského kraje z Kraje Vysočina a dva členové
výkonného výboru partnerského kraje z Jihočeského kraje.

/2/ Hlasující může hlasovat maximálně pouze pro takový počet kandidátů, kolik je voleno, jinak je hlasovací lístek
neplatný. Pro zvolení člena výkonného výboru je potřeba nadpoloviční většina počtu hlasů všech přítomných
delegátů.

/3/ V případě, že při volbě získalo nadpoloviční většinu hlasů všech přítomných delegátů méně kandidátů, než je
počet volených míst, potom jsou zvoleni pouze ti kandidáti, kteří získali nadpoloviční většinu hlasů a dále se
koná 2. kolo voleb, do kterého postoupí o jednoho kandidáta více, než je počet volných volených míst a postoupí
kandidáti s nejvyšším počtem hlasů, kteří zároveň nebyli zvoleni v kole prvním. V případě, že na posledním
postupovém místě dojde k rovnosti hlasů, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů veřejný los.

/4/ V případě, že při volbě ve 2. kole získalo nadpoloviční většinu hlasů méně kandidátů, než mohlo být početně
zvoleno, jsou zvoleni kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě rovnosti počtu získaných hlasů v pořadí na
volitelném místě, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů veřejný los.

/5/ V případě, že při volbě získalo nadpoloviční většinu hlasů více kandidátů, než může být početně zvoleno, pak
ten kandidát nebo ti kandidáti kteří z nich získali nejméně hlasů na místě či místech, které již překračují počet
volených členů, nejsou zvoleni. V případě rovnosti počtu získaných hlasů v pořadí na posledním volitelném
místě, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů veřejný los.



# jméno kandidáta oddíl

na hejtmana Kraje Vysočina

1 Michal Pazderník Snipers Třebíč



# jméno kandidáta oddíl

na člena partnerského výkonného výboru za Kraj Vysočina (volí se 2 členové)

1 Tomáš Rosecký Sklo Bohemia Světlá n/S

2 Jiří Tlustý Hippos Žďár n./S.





# jméno kandidáta oddíl

na hejtmana Jihočeského kraje

1 Lukáš Dolejš FBC DOŠWICH MILEVSKO



# jméno kandidáta oddíl

na člena partnerského výkonného výboru za Jihočeský kraj (volí se 2 členové)

1 Lucie Predajňová FbC Písek

2 Kamil Vraspír Spartak Kaplice





• /1/ Ve volbách jsou voleni 3 delegáti Kraje Vysočina a 4 delegáti Jihočeského kraje. Z voleb vyjdou také náhradníci na jejich posty.

• /2/ Hlasující může hlasovat maximálně pouze pro takový počet kandidátů, kolik delegátů je voleno, jinak je hlasovací lístek neplatný.
Pro zvolení je potřeba nadpoloviční většina počtu hlasů všech přítomných delegátů.

• /3/ V případě, že při volbě delegátů získá nadpoloviční většinu hlasů více kandidátů, než může být početně zvoleno, pak ten kandidát
nebo ti kandidáti, kteří z nich získali nejméně hlasů na místě či místech, které již překračují počet volených delegátů, nejsou zvoleni.
V případě rovnosti počtu získaných hlasů v pořadí na posledním volitelném místě, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným
počtem hlasů veřejný los.

• /4/ V případě, že při volbě získalo nadpoloviční většinu hlasů méně kandidátů, než mělo být zvoleno, koná se 2. kolo voleb, do
kterého postoupí o dva kandidáty více, než je počet nezvolených delegátů. Postoupí kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě,
že na posledním postupovém místě dojde k rovnosti hlasů, do 2. kola postoupí všichni kandidáti se stejným počtem hlasů.

• /5/ V případě, že ve 2. kole získalo nadpoloviční většinu hlasů více kandidátů, než může být početně zvoleno, pak ten kandidát nebo
ti kandidáti, kteří z nich získali nejméně hlasů na místě či místech, které již překračují počet volených členů, nejsou zvoleni. V případě
rovnosti počtu získaných hlasů v pořadí na posledním volitelném místě, rozhodne mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů
veřejný los.

• /6/ V případě, že při volbě ve 2. kole získalo nadpoloviční většinu hlasů méně kandidátů, než mohlo být početně zvoleno, zvoleni jsou
kandidáti s nejvyšším počtem hlasů. V případě rovnosti počtu získaných hlasů v pořadí na posledním volitelném místě, rozhodne
mezi těmito kandidáty se stejným počtem hlasů veřejný los.

• /7/ Z neúspěšných kandidátů na delegáty se stávají případní náhradníci, a to až do maximálního počtu 3. Mezi náhradníky je určeno
pořadí dle jejich výsledků ve volbách. V případě, že se nějaký delegát nebude moci VH ČF zúčastnit, jeho místo zaujme 1. náhradník.
Dále bude nahrazování probíhat na základě pořadí náhradníků.



# jméno kandidáta oddíl

na delegáty 25. celostátní Valné hromady Českého florbalu (3 delegáti)

1 Michal Pazderník Snipers Třebíč

2 Tomáš Rosecký Sklo Bohemia Světlá n/S

3 Jiří Tlustý Hippos Žďár n./S.



# jméno kandidáta oddíl

na delegáty 25. celostátní Valné hromady Českého florbalu (4 delegáti)

1 Miroslav Janošťák TJ  Hraničář Malonty

2 Jiří Kratochvíl FBC Štíři Č. Budějovice

3 Lucie Predajňová FbC Písek

4 Kamil Vraspír TJ Spartak Kaplice
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